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Närvarande
Ivar Nilsson
Glenn Bardh
Tuija Kilian
Elin Wikenmark
Anna Zetterberg
Sören Forsberg

1.Mötets öppnande 
Ivar förklarar mötet öppnad

2.Val av ordförande, sekreterare och justerare
Till Ordförande valdes Ivar Nilsson
Till Sekreterare valdes Tuija Kilian
Till Protokolljusterare valdes Elin Wikenmark

3. Godkännande av föredragningslistan
Föredragningslistan godkändes

4. Rapporter
a. Ordförande
Ivar har varit och tittat på en ny lokal till klubben. Återkommer mer om detta längre fram i protokollet.
Ömer rapporterade att duschreglaget i herrarnas dusch va sönder. Detta har tagits med hyresvärden och är 
åtgärdat redan. 
Andreas Eckert har förlagt en nyckel till klubben.
Ivar har varit i kontakt med Sandhems Tryckeri om hoodiesarna som va för små samt om framtida samarbete för 
att klubben ska få en egen hemsida där. 

b. Kassören
På föreningens företagsskonto finns 125 187,60 kr
På föreningens Sparkonto finns 75 471,17 kr
Betalande medlemmar Lattjo 13, Judo 12, Taiso 2 och Jujutsu 40

c. Sektions ansvariga rapporter
Judo
Ivar berättar att Judo sektionen har tyvärr tappat många högrebältare.
Ivar hade en hjälptränar utbildning på klubben. Det va 5st som skulle gå men tyvärr så blev det bara Mattias 
Wernald och Filip Pettersson som kunde. Dom ska vara med på en LML träning för att se hur den är.
Sebastian Jonsson har varit på Sisus plattformsutbildning i Ljungby.
Det är en distrikskonferens med Västergötlands Judoförbund.23 nov i Skövde. Ivar har en önskan att någon ska 
gå på detta.

 Jujutsu
Glenn berättar att det flyter på bra med jujutsusektionen. Det är ca 25 barn på träningarna vilket är jätte bra.
William Wall har valt att lämna klubben. 
Emil Spörk Tellfjord har varit på en D kurs i Alingsås.
Jujutsusektionen kommer att ha en teknink och stil uppvisning på klubben v.44

Taiso
Anna tycker att det är kul att hålla passen men tyvärr så är det inte många som kommer. Klubben behöver 
marknadsföra passet mer och kanske förklara lite mer ingående vad det är för träning. Anna kom med frågan ifall 
det skulle bli bättre uppslutning ifall vi bytte tid på träningarna. Anna ville att vi skulle komma med idéer på 
vilken tid skulle passa bättre. 



5. Kommande tävlingar, läger och utbildningar
2st från Jujutsu ska åka på C-kurs i Jönköping 22-24 nov.
Klubben har fått en förfrågan från fritids att hålla en lite självförsvarskurs 15 nov kl.19.00.
Glenn kommer att hålla i detta. Han ska prata med Henrik och Mikael ifall dom kan hjälpa till.
23 nov. är det Distriktskonferans med Judoförbundet i Skövde.

6. Utgifter
Klubben har köpt utrustning  för 2031kr.
Hjälptränar utbildningen 174kr.
Inköp av surfplatta, laddare samt skrivare 2577kr
Emils utbildning i Uppsala och Alingsås 1295kr

7.Lokal
Ivar, Glenn  och Sören har varit och titta på en lokal som kanske kunde passa som klubbens nya träningslokal i 
femmanshuset.
Ivar har skissat hur lokalen skulle kunna byggas upp. Sören har pratat med byggare om hur lokalen skulle kunna 
byggas om och vad det skulle kunna komma och kosta. Glenn har titta på klubbens ekonomi ifall vi har råd med 
allt det som detta innebär för just denna lokal. Priset för bara material för omklädningsrummen skulle gå på ca 
300 000kr sen skulle det behövas byggas om i själva träningslokalen också. Klubben har inte ekonomi för detta 
just nu.
Styrelsen har pratat om alla aspekter om lokalen och anser att vi inte går vidare med just denna lokal utan letar 
vidare. Tom får prata med Cederwall och meddela styrelsens beslut.

8.Vinterläger
Klubben ska skicka ut inbjudningarna till Habo, Norrahammar och Jönköping så snart som möjligt.
Kronängsskolans lokaler samt simhallen är bokad redan. 
Tuija ska kolla ifall vi får låna köket och matsalen samt ordna maten.
Anna har erbjudit sig att ha ett Taiso pass.

9. Julbord 
Elin har bokat bord på Björkhaga 6/12 kl18.00.
Anmälningslistan är uppe på klubbens info tavla.

10. Terminsavslut/Terminsstart
Terminsavslutningar kommer att vara v.50
Om någon vill träna under juluppehållet så kan man lägga in en plänkare på klubbens Facebook sida.
Terminsstart blir v2.
 
11. Nästa möte 
24 november kl.12.30 på Landh`s

12. Övriga frågor
Klubben kommer inte att anordna något KM. Det finns inte intresse för detta för tillfället.

13. Mötets avslutande
Ivar förklarade mötet avslutat

Ordförande

Sekreterare 

Protokolljusterare


